
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Αθήνα, 2/9/2024 
 

Του:   Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1, Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Ανάγκη για διευκρινίσεις σχετικά με την διαχείριση των χρηματικών ποσών που 

καταβάλλονται έναντι του Τέλους για την ενεργειακή μετάβαση» 
 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 

Ενόψει σχετικών ερωτήσεων που μας απευθύνουν πολίτες αλλά και ενώσεις πολιτών,   
προκύπτει η ανάγκη διευκρινίσεων για το σημείο κατάληξης των χρηματικών ποσών που 
καταβάλλουν οι πολίτες έναντι του Τέλους για την ενεργειακή μετάβαση. Πιο συγκεκριμένα, 
είναι ανάγκη να λάβουμε πληροφόρηση για το πού επενδύθηκαν τα σχετικά ποσά, σε ποιο 
ύψος έχει ανέλθει η σώρευσή τους και ποιο αποτέλεσμα έφερε η σχετική επένδυση. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

Πού διοχετεύτηκαν τα χρηματικά ποσά που καταβάλλονται από τους καταναλωτές έναντι του 
Τέλους για την ενεργειακή μετάβαση, σε ποιο ύψος έχει ανέλθει η σώρευσή τους και ποιο 
κοινωφελές αποτέλεσμα υπέρ των πολιτών έφερε η σχετική επένδυση; 
 
 
 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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